
Referat bestyrelsesmøde d. 25/01/2022 

 

Deltagere; Mette G, Birgit, Leo, Mette L og Anne Dorthe.  

 

Punkt 1)  

Stillingsopslag vedr. ny staldansvarlig.  

Herunder antal timer, arbejdsopgaver og økonomi 

Mette G laver et oplæg og sender til godkendelse i resten af bestyrelsen.  

 

Punkt 2)  

Pony Dressur stævne d. 3.-5. Marts.  

Da der ikke er et stævneudvalg på VRK der ønsker at varetage dette stævne, bliver der arbejdet på hjælp 

udefra til at køre dette igennem – Anne Dorthe arbejder på sagen.  

 

Punkt 3)  

Grundet en meget personlig, udokumenteret anklage på Leo fra nogle af klubbens medlemmer, har han 

valgt at trække sig fra bestyrelsen.  

Vi siger tusinde tak for indsatsen og kommer til at savne din virkelyst og dit humør.  

 

Punkt 4)  

Der er udarbejdet en kontrakt der giver mulighed for at bruge VRK´s faciliteter til at udbyde 

eneundervisning. Ønsker man at gøre brug af dette, kan denne kontrakt indgås med VRK.  

 

Evt.) 

Lige nu er der meget sladder i omløb på gangene, rigtigt meget deri blandt er usandt, gisninger mm.  

Vi er nødt til at lægge en hårdere linje overfor den slags, så vi alle har et hyggeligt og rart sted at være.  

 

I denne periode hvor der er rigtigt meget der skal følges op på, prøver bestyrelsen at holde et kort møde 

hver tirsdag – fysisk eller online.  

 

Dette referat er fremlagt og godkendt af bestyrelsen.  

 


